
Zápis do sešitu 

 

Jmenné tvary přídavných jmen 

Některá přídavná jména tvrdá se užívají ve jmenném tvaru: 

Rod mužský – mlád, rád, šťasten, zdráv 

Rod ženský – mláda, ráda, šťastna, zdráva 

Množné číslo – chlapci jsou šťastni, dívky jsou zdrávy, koťata jsou ráda. 

Jmenných tvarů přídavných jmen se užívá především v přísudku jmenném se 

sponou. 

 

Děti, s těmito jmennými tvary přídavných jmen se setkáte v některých 

následujících cvičeních. 

Úkol: Zápis do sešitu si přeneste do školního sešitu (přepište nebo vytiskněte a 

přilepte). 

V učebnici na straně 42 vypracujte do školního sešitu cvičení 1a a cvičení 2. 

Ke kontrole neposílejte, obě cvičení si opravíme společně příští týden ve škole. 

Mějte se moc hezky, všechny vás zdravím. 


